



Lines of Communication

EIS's approach towards education is based on continuous evaluation of every child's capability and accordingly guides each student in a unique manner to improve his/her existing skills; hence, building an interactive relationship with the parents and guardians is very important to us.

In order to facilitate smooth operation and effective communication, EIS will be holding Parent Teachers conference as mentioned in the academic calendar. Student planner /e-planner must be used for daily communication between parents and EIS staff.

Parents are requested to make an appointment with the **students' affairs** office if they want an appointment with any teaching faculty or management team on any other day or for conducting any celebrations.

To ensure a smooth and effective meeting, no parents/visitors will be allowed to carry any electronic device inside the administration area and will be requested to hand over for safe keeping with **students' affairs** office (**Mobile phones are not allowed in any meeting**).

It is strictly prohibited for parents to communicate or talk or verbally threaten any other students inside the school campus. Please do not hesitate to contact the administration office if you have any concerns.

*** No parents or students from other grades are allowed to enter the classrooms after 7:00 am or during an academic session. Parents are not allowed to communicate with teachers directly unless a prior appointment has been taken. To ensure proper feedback, parents are directed to make an appointment with the students' affairs office.**

خطوط التواصل

يعتمد نهج مدرسة النخبة العالمية تجاه التعليم على التقييم المستمر لقدرات كل طالب، ومن ثم توجيه كل طالب بطريقة فريدة لتحسين مهاراته الحالية؛ ولذلك، فإنّ بناء علاقة تفاعلية مع أولياء الأمور والأوصياء أمر مهم للغاية بالنسبة لنا.

لتسهيل العملية وتوفير تواصل فعال، تعقد المدرسة مؤتمر أولياء الأمور والمعلمين كما هو مذكور في التقويم الأكاديمي. يجب استخدام مفكرة الطالب / المفكرة الإلكترونية للتواصل اليومي بين أولياء الأمور وموظفي المدرسة.

يُطلب من أولياء الأمور تحديد موعد مع مكتب شؤون الطلاب إذا كانوا يرغبون في تحديد موعد مع أي عضو من الهيئة التدريسية أو فريق الإدارة في أي يوم آخر أو لإقامة أي احتفالات.

لضمان اجتماع سلس وفعال، لن يُسمح لأولياء الأمور / الزوار بحمل أي جهاز إلكتروني داخل منطقة الإدارة وسيُطلب منهم تسليمه لحفظه بأمان مع مكتب شؤون الطلاب (لا يُسمح باستخدام الهواتف المحمولة في أي اجتماع).

يُمنع منعاً باتاً على أولياء الأمور التواصل أو التحدث أو التهديد لفظياً لأي طالب آخر داخل الحرم المدرسي. يرجى عدم التردد في الاتصال بمكتب الإدارة إذا كان لديكم أي استفسارات.

*لا يُسمح لأي أولياء أمور أو طلاب من صفوف أخرى بدخول الفصول الدراسية بعد الساعة 7:00 صباحاً أو أثناء الحصة الدراسية. لا يُسمح لأولياء الأمور بالتواصل مع المعلمين مباشرة إلا بعد تحديد موعد مسبق. لضمان تقديم ملاحظات مناسبة، يُوجه أولياء الأمور لتحديد موعد مع مكتب شؤون الطلاب.